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PROTOKÓŁ Nr XXVI/2021 

z Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 29 grudnia 2021 roku w godz. 900– 1220 

 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni:13 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 9 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Starosta Radzyński Pan Szczepan Niewęgłowski, Wicestarosta Ra-

dzyński Pan Michał Zając, Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Radzyniu Podlaskim Pan Miro-

sław Kułak, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani 

Agnieszka Zieniuk, Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgorzata Pat-

kowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i sprawy organizacyjne; 

1)stwierdzenie quorum, 

2)przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

3)ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1)Wójta Gminy; 

2)Przewodniczącego Rady Gminy, 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025 
a) przedstawienie opinii RIO o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2025. 

2) uchwalenia budżetu gminy na rok 2022: 

.a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

.b) odczytanie opinii RIO i komisji stałych Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

.c) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

 d) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

3) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska; 

4) ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 

Gminy Komarówka Podlaska; 
6) ustalenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub posiedzeniu komisji; 

7) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Prze-

ciwdziałania Narkomanii na 2022 rok; 
8) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok; 

9) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Pod-

laska 
a) dz. nr ewid. 663/1 w m. Kolembrody, 
b) dz. nr ewid. 1057 w m. Komarówka Podlaska, 
c) dz. nr ewid.1119/1 w m. Kolembrody; 

10) zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Komarówka Podlaska; 

11) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

12)zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

. 
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Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 13 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł obecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł obecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej obecny 

 

obecni 13 

wszyscy 15 

procent 86,67 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

 

 

 

Ad. 1.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji 

był wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez od-

czytywania. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad 1.3. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Czy mają Państwo uwagi do porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała wniosek Wójta o wprowa-

dzenie do porządku obrad wystąpienia Starosty Radzyńskiego Pana Szczepana Niebrzegowskiego 

i naszych gości. Proponuję wprowadzić do porządku obrad po punkcie 1.3. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 1.3.1. Wprowadzenie do porządku obrad wystąpienia Starosty Radzyńskiego Pana Szczepana 

Niebrzegowskiego. 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad wystąpienia Starosty Radzyńskiego Pana Szczepana 

Niebrzegowskiego. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 



5 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że wystąpienie Starosty Ra-

dzyńskiego Pana Szczepana Niebrzegowskiego i naszych gości, wprowadzono do porządku obrad 

jednogłośnie. 

Ad. 1.3.2. Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr 

ewid. 1119/1 w m. Kolembrody. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jeszcze mamy do wycofania uchwałę od-

nośnie dzierżawy działki nr ewid. 1119/1 w m. Kolembrody. Ze względu na niejednoznaczne zdanie 

Rady, na razie wycofujemy z porządku obrad tę dzierżawę. Czy ktoś z Państwa ma pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

głosowanie Wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr 
ewid. 1119/1 w m. Kolembrody. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – dz. nr ewid. 1119/1 w m. Kolembrody został wycofany z porządku obrad jednogłośnie. 

Ad. 1.3.3. Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze uwagi do 

porządku obrad? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że zmieniony porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Starosty Radzyńskiego Pana Szczepana Niebrzegowskiego. 

3. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1)Wójta Gminy; 

2)Przewodniczącego Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025 
a) przedstawienie opinii RIO o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2025. 
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2) uchwalenia budżetu gminy na rok 2022: 

.a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

.b) odczytanie opinii RIO i komisji stałych Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

.c) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie; 

 d) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

3) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska; 

4) ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 

Gminy Komarówka Podlaska; 
6) ustalenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub posiedzeniu komisji; 

7)uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Prze-

ciwdziałania Narkomanii na 2022 rok; 
8) przyjęcia planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok; 

9) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Pod-

laska 
a) dz. nr ewid. 663/1 w m. Kolembrody, 
b) dz. nr ewid. 1057 w m. Komarówka Podlaska, 
10) zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Komarówka Podlaska; 

11) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

12)zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

5. Wolne wnioski i informacje. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2.Wystąpienie Starosty Radzyńskiego Pana Szczepana Niebrzegowskiego. 

 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, Wy-

soka Rado, Szanowni Goście. Chciałbym bardzo serdecznie podziękować za zaproszenie na dzi-

siejszą sesję. Myślę, że Starosta nie nadużywał swojej obecności w tych 3 latach. Bardzo się cieszę, 

że mogliśmy do Państwa przyjechać na dzisiejszą sesję. Można by zadać pytanie, po co Starosta 

wziął pomoc ze sobą, zastępcę i dyrektor zarządu dróg, przez szacunek dla Państwa po prostu. 

Uważam, że powiat radzyński ma za co być wdzięczny władzom gminy Komarówka. Jesteśmy 

bardzo wdzięczni, zadowoleni bardzo ze współpracy z Panem Wójtem, z Wysoką Radą. Po prostu, 

chcieliśmy, dać temu wyraz, poprzez naszą dzisiejszą obecność. Najogólniej chciałbym tak streścić 

to, co chciałbym powiedzieć: podziękowania i życzenia. Krótka będzie wypowiedź, matematycy, 

nie mówią długo. 

W tym roku i w ogóle w tych latach dotychczasowych, w tej kadencji udało nam się wspólnie parę 

rzeczy zrobić. Nie byłoby to możliwe, bez dobrej współpracy z władzami Gminy. Chciałbym bardzo 

serdecznie Państwu podziękować za to, że wtedy, kiedy Pani Przewodnicząca przedstawiała Pań-

stwu uchwały pod tytułem: "Pomoc Powiatowi Radzyńskiemu" Państwo głosowaliście „za”, bo gło-

sowaliście za swoimi mieszkańcami, którzy dzięki tej współpracy, dzięki tym wspólnym inwestycją 

po prostu otrzymali nowe dobrze wykonane drogi. Państwo wiecie, nie muszę wymieniać tych dróg, 

które dotychczas udało nam się wspólnie wykonać. Tutaj Pan Dyrektor przygotował mi zestawienie. 

Jest to około 10 kilometrów, jak do tej pory, dróg powiatowych w gminie Komarówka. Kwota, jaka 

została wydana na drogi to niespełna 4 miliony złotych. Można by powiedzieć: to nie jest dużo, w 

wielu wypadkach są to kwoty większe niemniej jednak my, wszystkie decyzje o wspólnych inwe-

stycjach, podejmujemy tutaj. Mój kontakt jest przede wszystkim z Panem Wójtem i tutaj podejmu-

jemy decyzje, patrząc na możliwości gminy Komarówka i możliwości Powiatu no i potrzeby. Pa-

trzymy przede wszystkim na stan dróg i znaczenie dróg dla społeczności tej Gminy, ale też Starosta 

musi patrzeć na społeczność całego powiatu prawda? Uważam, że nie zmarnowaliśmy wspólnie 

tego czasu. Mamy określone zamierzenia na przyszłość. Chce powiedzieć Państwu, że wczoraj zo-

stał ogłoszony nabór do drugiej edycji Nowego Ładu. W tej edycji każdy samorząd będzie mógł, 
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kolejny raz, przedstawić trzy inwestycje. My z powiatu radzyńskiego takie trzy inwestycję przed-

stawimy. No i mam dobrą wiadomość. Zarząd powiatu radzyńskiego już nad tym się pochyla, jesz-

cze ostatecznej decyzji nie podjął, ale na pewno myślę, że jedna z tych inwestycji, które przedsta-

wimy w Nowym Ładzie, to będzie inwestycja, ta, która się nie zmieściła w 1. edycji. Dlaczego ona 

się nie zmieściła: te Kolembrody aż do Ossowy? Dlatego, że była po prostu za droga i nas inaczej 

przygotowywano na ten nabór, nawet kazano nam: do pięciu, powyżej dziesięciu i powyżej trzy-

dziestu. Inwestycja wychodziła nam dwadzieścia osiem, to wydawało się, że jest to zgodne z zasa-

dami. My jesteśmy elastyczni, przygotowujemy się, ustawiamy się do takiego naboru, który będzie 

realny. Uważam, że pozostawienie całego tego odcinka do naboru naraziłoby nas, ale też i gminę 

Komarówka, na brak akceptacji. Dlatego, my żeśmy ten odcinek, można powiedzieć, tak jak tort, 

który byśmy chcieli skonsumować, podzielili na kawałki i rozważamy bardzo poważnie dwa od-

cinki. Jeden, który jest w całości w gminie Wohyń, to znaczy odcinek Ossowa, tam jest 4 kilometry 

bardzo złej nawierzchni i odcinek od Kolembród, jest niecałe 6 kilometrów, 5,8 kilometra do Żeli-

zny. Wierzę w to, że przy wartości robót na tych dwóch odcinkach, które i na jednym i na drugim 

odcinku, na pewno będą mniejsze niż 10 milionów. Wierzę w to, że jest realna szansa na skuteczną 

aplikację. Jaka jest zasadnicza różnica między Nowym Ładem a Funduszem Dróg? Przede wszyst-

kim w proporcjach. Bo jeżeli dziesięciomilionowa inwestycja z Funduszu Dróg skutkuje 3 milio-

nami wpłaty własnej, czyli po półtora samorząd gminny i samorząd powiatowy to te same 10 milio-

nów w Nowym Ładzie jest tylko 500 tysięcy na spółkę dla gminy i samorządu, po 250 tysięcy zł a 

ta inwestycja do Żelizny, to na razie nie mamy precyzyjnego szacunku, bo jesteśmy w trakcie do-

kończenia tego projektu, ale oceniam, że on będzie na pewno poniżej 10 milionów wartości. Czyli 

ten wkład własny powiatu i gminy to będzie oscylował w okolicach 200 000 zł, jeżeli dostaniemy. 

Czyli można powiedzieć, ta droga to taki prezent. W porównaniu z Funduszem Dróg, gdzie ten 

prezent jest dosyć bolesny, czyli trzeba wyłożyć miliony, no to boli. Proszę Państwa, Starostę też 

boli, ale Starosta musi brać pod uwagę następujące pytanie. Czy w historii Powiatu było lepsze 

dofinansowanie? Odpowiedź Państwo znacie, nigdy nie było, więc trzeba ten czas, te 5minut wyko-

rzystać maksymalnie dla dobra naszych mieszkańców. Czy droga Żelizna Kolembrody jest jedyną 

drogą na terenie gminy Komarówka, która czeka na pomoc? Nie jest jedyną. Proszę mi wierzyć, 

poznałem dzięki Panu Wójtowi i dzięki spędzonemu czasowi, wspólnie, gdy przejeżdżaliśmy po-

szczególne odcinki, znam sytuację na drogach w gminie Komarówka i wiem, że tych po pierwsze 

tych potrzeb więcej. Między innymi odcinek od Komarówki aż do Brzozowego Kąta przez Wiski, 

może nie na całej długości, ale w większości jest odcinkiem wołającym o pomoc. Też odcinek, tam, 

gdzie pochodzi Pani Przewodnicząca, w miejscowości Przegaliny Duże. Też tam jeździliśmy, też ta 

droga jest w złym stanie i jeszcze kilka odcinków. Powiem tak: zrobimy wszystko, żeby w przy-

szłym roku wspólnie, w miarę posiadanych środków zarówno przez Gminę, jak i przez Powiat jak 

najwięcej wspólnie zrobić. Myślę, że ścieżka związana z Polskim Ładem, jest ścieżką najlżejszą, 

zarówno dla Gminy, jak i dla Powiatu. Ja chciałbym, będąc przy głosie podziękować za tą pomoc 

ze strony gminy Komarówka, która już była. Czyli ja już powiedziałem o tych prawie 10 kilometrach 

dróg zrobionych na zasadzie 50 na 50. Chciałbym podziękować za pomoc w zakupie ambulansu dla 

szpitala, gdzie wszystkie samorządy powiatu Radzyńskiego zjednoczyły się i mamy dzisiaj piękny 

nowy ambulans. Nigdy nie wiemy, kto będzie miał wątpliwość przyjemność przejechać się nim, ale 

dobrze że on jest. Chciałbym podziękować za to, co będziemy jutro święcili, pomoc w zakupie śred-

niego samochodu bojowego dla Państwowej Straży Pożarnej. Ja się bardzo cieszę, że Ochotnicze 

Straże mają coraz lepszy sprzęt, ale Starosta odpowiada też za Państwową Straż Pożarną. Nie może 

być tak, że Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej będzie miał kompleks, jeżeli chodzi 

o sprzęt, bo oni wyjeżdżają codziennie. Natomiast z miejscowości x samochód Ochotniczej Straży 

Pożarnej, wiadomo, wyjeżdża rzadziej. Dlatego bardzo dziękuje za tą pomoc w zakupie tego samo-

chodu. Chciałbym podziękować też za pomoc, sprzed kilku, czy kilkunastu miesięcy, jaka była 

udzielona przez wszystkie samorządy z terenu naszego powiatu Pogotowiu Ratunkowemu. Pamię-

tacie Państwo, pomagaliśmy, jeżeli chodzi o środki dezynfekujące i inny sprzęt przy poprzednich 

falach covidowych. Nawet dzisiaj, jak będziecie Państwo jechali ulicą Wisznicką, do dzisiaj wisi 



10 

baner z podziękowaniem dla samorządów, które wspierały. Też dziękuję i Panu Wójtowi i wszyst-

kim druhom strażakom za to, że od wielu, wielu lat Ochotnicza Straż Pożarna wspiera Powiat Ra-

dzyński w utrzymaniu zimowym dróg a konkretnie w odśnieżaniu. Ja, Panie Wójcie, bardzo jestem 

zadowolony z tej współpracy. Chcę powiedzieć, że odkąd jestem Starostą Radzyńskim, kwota dota-

cji ze strony Samorządu Powiatowego dla Gmin została już ponad podwojona. Ja wiem, że te kwoty 

nadal są niskie, niemniej jednak kilometr odśnieżanej drogi jest związany z ponad dwukrotną dota-

cją, do tej, która była do końca ubiegłej kadencji. W Gminie Komarówka zawsze jestem spokojny 

o to, że te drogi są bezpieczne. Chciałbym też podziękować Panu Dyrektorowi Zarządu Dróg Po-

wiatowych za to, że opieka nad drogami powiatowymi zimą nie kończy się tylko na odśnieżaniu, że 

jest też sypanie solą, sypanie mieszanką soli i piasku. Myślę, że Państwo też takie nasze działania 

zauważacie i chcę powiedzieć, że nie zaprzestaniemy tych działań, bo wszędzie tam, gdzie chodzi 

o bezpieczeństwo ludzi, o bezpieczeństwo kierowców, po prostu naprawdę jak by ktoś zginął, to nie 

gadalibyśmy o pieniądzach. Chcemy jak najbardziej oszczędnie funkcjonować, ale bezpieczeństwo 

jest na pierwszym miejscu. Chcę też powiedzieć, że Zarząd Dróg Powiatowych, jeżeli pozwolicie 

Państwo, to Pan Dyrektor powie kilka słów o usprzętowieniu Zarządu Dróg. Powiem, tak: żeby 

żądać od kogoś, czy oczekiwać dobrej roboty, to trzeba mu dać narzędzia do pracy. Jak człowiek nie 

ma narzędzi, to trudno, żeby efektywnie pracował. Przez wiele lat Zarząd Dróg praktycznie więk-

szość swoich działań, nie tylko zimowych, ale też i letnich, wykonywał poprzez wynajem sprzętu z 

zewnątrz. My, idziemy inną drogą. Chcemy mieć swój sprzęt, kupujemy go. Pan Dyrektor jest lepiej 

ode mnie zorientowany jakim sprzętem dysponuje i powie o tym. I będziemy kolejny sprzęt kupo-

wali, żeby Państwo nie musieli za nas wstydzić odnośnie tego utrzymania zimowego, odnośnie ko-

szenia poboczy w okresie wiosenno letnim, odnośnie innych działań na drodze, na przykład jedna z 

najnowszych rzeczy, usuwanie karp po śniętych drzewach. Uważam, że to bardzo dobra inicjatywa 

z ostatnich tygodni. Mamy plany na przyszły rok. Jednym z tych planów jest zgłoszenie do Nowego 

Ładu odcinka no i rozważenie kolejnych odcinków w kolejnych edycjach czy Nowego Ładu, czy z 

Funduszu Dróg. Jeżeli chodzi o nakładki, to wszystko zależy od stanu budżetu Gminy Komarówka, 

ale też nie ukrywam, od stanu budżetu Powiatu Radzyńskiego. Ten budżet w Powiecie Radzyńskim 

będzie uchwalany dopiero po nowym roku. W pierwszym, można powiedzieć, pomyśle, nie ma na 

razie środków przeznaczonych na nakładki, bo w pierwszej kolejności musimy zabezpieczyć wkład 

własny do inwestycji strategicznych, bo przecież w przyszłym roku budujemy ostatni etap warszta-

tów szkolnych. Też musimy zapewnić wkład własny szpitalowi do środków, które otrzymaliśmy z 

Nowego Ładu. To dwa miliony wcześniej, teraz pięć milionów złotych, a wkład własny jest po stro-

nie Powiatu. Dlatego to w pierwszej kolejności zapewniamy. Ale, na ile, Państwo znacie tego Sta-

rostę, to wiecie, że jeżeli tylko jakakolwiek szansa w trakcie roku budżetowego się pojawi, to na 

pewno my z tej szansy skorzystamy i kolejne odcinki drogowe będziemy chcieli wspólnie wykony-

wać. Jeżeli, oczywiście będzie taka wola Gminy. Tylko na koniec chcę powiedzieć, że zasada jest 

jedna, niezmienna i wspólna dla wszystkich samorządów po prostu zasada 50 na 50. Tam wcho-

dzimy z naszymi remontami, inwestycjami, gdzie mamy, krótko mówiąc, chęć współpracy. Jeżeli 

tej woli, tej chęci, czy tej możliwości nie ma, no to po prostu czekamy, Ale powiem tak, póki co we 

wszystkich gminach te prace są wykonywane i wierzę w to, że nie zaprzestaniemy. Najważniejsze 

jest, żeby to robić sprawiedliwie. Jesteśmy, wiecie Państwo, w oktawie Świąt Bożego Narodzenia, 

dlatego mogę jeszcze te życzenia związane z Bożym Narodzeniem złożyć. Przede wszystkim dla 

wszystkich Państwa Radnych, Sołtysów i myślę, że słyszą nas też pozostali mieszkańcy, czy część 

mieszkańców nas słyszy. Chciałbym przekazać życzenia, przede wszystkim błogosławieństwa Bo-

żego na każdy dzień i to nie tylko tego roku, bo tego roku naprawdę niewiele zostało, ale na nowy 

2022 rok. Zdrowia dla Państwa, w dzisiejszych czasach bardziej to słowo na nas działa niż kiedy-

kolwiek. Żeby ta epoka związana z covidem  minęła, bo nikt z nas nie przewidział tego trudnego 

czasu, ale jestem zdania, że jest szansa na to, żeby przyszły rok był pod względem epidemiologicz-

nym może troszeczkę łatwiejszy. Panu Wójtowi i władzom Gminy, życzę utrzymania tej współpracy, 

między samorządami, jak była dotychczas.  Jakbyście mnie Państwo zapytali o największy sukces 

Powiatu w trzech ostatnich latach, to nie wymieniłbym kilometrów asfaltu, nie wymieniłbym samo-
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chodów zakupionych do różnych jednostek, nie wymieniłbym innych inwestycji, tylko powiedział-

bym, że za największy sukces w tych 3 latach, ja jako Starosta, uważam współprace między wszyst-

kimi samorządami naszego Powiatu. My nie tracimy czasu na kłótnie, spory tylko staramy się zdą-

żyć jak najwięcej dla mieszkańców zrobić. I życzę Panie Wójcie i Szanowni Państwo, żeby nic nie 

zepsuło nam tej współpracy i chcę też zadeklarować, że drzwi do Starosty zawsze są otwarte i za-

praszam, jeżeli macie Państwo sprawy czy samorządowe, czy jakiekolwiek inne, w których Starosta 

mógłby być pomocny. Nie wiem, czy ktoś z Państwa poza Panem Wójtem, bo Pan Wójt jest częstym 

moim gościem, bywał? Nie ma problemu. W sytuacjach nazwijmy to nagłych, życia i śmierci to 

nawet bez jakiejkolwiek zapowiedzi proszę przyjeżdżać. Jesteśmy ja i Pan Michał do dyspozycji na 

okrągło. Zapraszam i przede wszystkim najważniejsze zapraszam do współpracy wszystkich, bo jak 

to mówią wszystkie ręce na pokład. Dziękuję bardzo. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Radzyniu Podlaskim Pan Mirosław Kułak - Tro-

szeczkę się podzielę tymi informacjami, o których wspomniał Pan Starosta, że zostaliśmy dzięki 

Panu Staroście i Radzie dosprzętowieni. My od początku 2019 r. dysponujemy już sporym taborem 

w zakresie zarządzania drogami i utrzymania tych dróg. Dysponujemy czterema piaskarkami. Mogę 

z całą odpowiedzialnością powiedzieć, że do 2019 roku mieliśmy półtorej piaskarki, bo jedna była 

już taka zdezelowana, że pół zimy nie pracowała. Dziś mamy trzy nowe. Najstarsza jest trzyletnia, 

ostatnią zakupiliśmy w tym roku. Dysponujemy też swoimi samochodami powyżej 3.5 tony te, które 

są nośnikami piaskarki. Tak samo w okresie zimowym mamy już, na dzień dzisiejszy, trzy ciągniki, 

które też spełniają swoją rolę w okresie zimy jako pługi czy ładowarki. Posiadamy także sprzęt, jak 

wspomniano, nowo zakupiony do kar. Będziemy je sukcesywnie usuwać, one też przeszkadzają i 

stwarzają jakieś niebezpieczeństwo. Posiadamy dwa remontery, które w okresie letnim wykorzystu-

jemy do remontu dróg i tak samo w okresie zimowym i letnim te samochody nasze służą do tego 

celu. Dysponujemy już i samochodami dostawczymi, którymi możemy przewieść brygady, czy re-

monter, czy jeszcze ten rębak, którym usuwamy gdzieś tam zakrzaczenia w miarę możliwości. Ja 

wiem, że pewnie jest jeszcze niedosyt na niektórych odcinkach, ale to są naprawdę zaniedbania, bo 

dotychczas te wszystkie rzeczy były zlecane. One były dość drogie, w tych usługach, no teraz bę-

dziemy się starali, żeby to usuwać sumptem własnym, co na pewno jest łatwiejszym i dla nas, bo 

możemy być elastyczni, przerzucać z drogi na drogę i nie ogłaszać przetargów, nie wydawać pie-

niędzy na zewnątrz, tylko korzystać z własnego sprzętu. Ja bym miał tyle. Jeżeli jakieś pytania są 

jeszcze, to chętnie odpowiem. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

ma jakieś pytania może? 

 
Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – O jednej rzeczy Starosta nie powiedział, że 

pracujemy też, współpracując z władzami poszczególnych gmin nad przywracaniem kursów prze-

wozów autobusowych. I tutaj chce powiedzieć zdanie nie tylko Starosty, ale władz Powiatu, że 

wszędzie tam, gdzie władze Gminy będą uznawały za potrzebny kolejny kurs, nawet na tej samej 

trasie, która jest, żeby nie było tylko kursu, nazwijmy to „dojechać i wrócić po południu”, na przy-

kład w środku dnia, godzina 12;00, 1;00. Jesteśmy do dyspozycji. Ja chciałbym tu podziękować 

panu Staroście Michałowi Zającowi, bo on w moim imieniu te tematu pilotuje od chwili stworzenia 

tego systemu i nie zdarzyło się nam się ani razu, żebyśmy tych środków nie dostali. Przypomnę, że 

do każdego kilometra kursu autobusowego odtworzonego, czy stworzonego dostajemy od Rządu 

Polskiego 3 zł, to jest bardzo duże wsparcie i tak naprawdę Powiat na tę chwilę wydaje rocznie, 

mogę się mylić kilka tysięcy, około 100 tys. zł. To nie są pieniądze, o których trzeba dłużej gadać, 

tylko trzeba to robić. Jesteśmy zainteresowani jako Powiat, oczywiście zgodnie z zasadą 50 na 50, 

czyli tę brakującą kwotę. Jeżeli którakolwiek gmina jest zainteresowana kolejnymi kursami, proszę 

tylko do nas się zgłaszać. Akurat na rok 22 ta edycja już jest rozstrzygnięta. Dostaliśmy dofinanso-

wania, stworzyliśmy kolejne nowe kursy. Na przykład ja się cieszę, jak Ulaniak, bo taka miejsco-

wość Domaszewnica, która do tej pory nie miała przez kilka lat ani jednego autobusu do siedziby 
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powiatu, będzie miała tych kursów kilka i rano i po południu i w środku dnia. I tu wola Gminy też 

była taka jak wola Starosty. Zachęcam do tego, żeby również w tej dziedzinie współpracować. Jeżeli 

byłoby w tej sprawie w ciągu roku jakieś pomysły, bo ja wierzę, że będzie nabór, w tamtym roku 

był też w środku roku dodatkowy nabór, to Panie Wójcie czy Państwo Radni, to Pan Michał Zając 

jest zawsze w tych sprawach i oczywiście w pozostałych też, jest do dyspozycji. Uważam, wiecie 

Państwo, że byłoby niedobrze, żeby nasi mieszkańcy uznali, że po prostu popełniliśmy błąd zanie-

chania, że są pieniądze zewnętrzne na odtwarzanie kursów autobusowych, a my tych pieniędzy tak 

jakby nie chcemy. Przecież ponad połowa kosztów takiego kursu jest finansowana przez Państwo 

Polskie. Zauważcie, że we wszystkich tych sprawach dotyczących remontów dróg, budowy szkół, 

remontu szpitala, jest jeden wspólny mianownik. To są programy rządowe, czy program Nowy Ład, 

czy program Funduszu Dróg Samorządowych i kilka innych programów dzięki, którym my możemy 

powiedzieć, że w tej kadencji, można powiedzieć, żeśmy pobili wszystkie rekordy pod względem 

ilości kilometrów dróg wykonanych, czy wartości robót. Takich wyników nie było nigdy, i to nie 

zależy od nazwiska starosty, nawet nie zależy od tego, czy starosta bardziej się zaangażuje, czy 

mniej. Zależy przede wszystkim od tego, że Rząd Polski zauważył, że poza drogami ekspresowymi, 

drogami z autostradami są jeszcze drogi lokalne i inwestycje lokalne i dlatego są te pieniądze i nasza 

rola, wspólnie jak tutaj siedzimy wszyscy, w tym, żeby jak najwięcej tych środków trafiło na nasz 

teren. Na pewno ten Biuletyn Samorządowy do Państwa dotarł. Chcę powiedzieć, że w tym Biule-

tynie postaraliśmy się w pigułce przedstawić Państwu te wszystkie ostatnie nasze cele, ale też za-

mierzenia na przyszłość. Ten Biuletyn będzie się ukazywał co kwartał, nie rzadziej. Chce powie-

dzieć, że tutaj nie oczekujemy od gmin zasady partycypacji 50 na 50 przy biuletynie. To powiat 

radzyński i siłami swoich pracowników i budżetem, będzie ten Biuletyn wydawał. Jak zauważyliście 

Państwo, w Biuletynie, są informacje z terenu każdej gminy, prawda Panie Wójcie, i z Gminy Ko-

marówka też są informacje i będą. Będziemy bardzo wdzięczni, jeżeli ktoś z pracowników Pana 

Wójta będzie w kontakcie z moim pracownikiem od spraw Biuletynu Panem Michałem Maliszew-

skim. Jeżeli jest wydarzenie czy kulturalne, czy sportowe, czy związane z jakąś inną dziedziną to 

trzeba przekazywać. Wiadomo, notatki są wtedy atrakcyjne, gdy są zdjęcia, bo wyborcy, mieszkańcy 

lubią nie tylko notatkę słowną, ale też reportaż zdjęciowy. Wtedy jest to dla tych, co czytają, atrak-

cyjniejsze. Tak więc zachęcam do współpracy. Dziękuję Panu Dyrektorowi. Wiem, że Pan Dyrektor 

był zaskoczony tym wyzwaniem do tablicy i trudno jest ad hoc powiedzieć o wartości sprzętu zaku-

pionego, ale tak za blisko o półtora miliona złotych przez 3 lata nastąpiło zwiększenie sprzętu. Ja 

tylko państwu pokażę ekonomię na jednym przykładzie: urządzenie, czyli frezarka do karp. Płacili-

śmy za usunięcie jednej karpy średnio około 400 złotych. Mamy na terenie powiatu, co najmniej 

500 karp do usunięcia. Frezarka kosztowała 100 tys. złotych. Łatwo obliczyć, że 250 karp, już nie 

biorąc pod uwagę, paliwa zeruje nam tę sytuację. Te 250 karp, wierze, że usuniemy w kilka miesięcy. 

Dlatego tutaj widać jest, że ekonomia podpowiada nam, co się najlepiej opłaca. Zamiast wynajmo-

wać za duże pieniądze samochód do odśnieżania, lepiej mieć swój samochód. Prawda? Jedynie bę-

dziemy, chociaż nie chciałbym tego robić, ale może się zdarzyć, że będziemy wynajmować te duże 

samochody do odśnieżania przy nasileniu zimy, bo te samochody akurat są bardzo drogie i ekonomia 

mówi, że jeżeli one nie są sukcesywnie, systematycznie wykorzystywane to tutaj koszt ich utrzyma-

nia a przede wszystkim zakupu nie zwróci się poprzez użytkowanie, więc mamy podpisywane 

umowy właśnie z firmami, ale nie płacimy za oczekiwanie na pracę, tylko po prostu będziemy płacili 

wtedy, kiedy taki samochód będzie wykorzystywany. Ale, poza dużymi samochodami do odśnieża-

nia, nie ma żadnego sprzętu, który byśmy wynajmowali. Tutaj Pan Dyrektor jeszcze nie powiedział 

jednej rzeczy. Zakupiliśmy samochody do naszych jednostek do przemieszczania się Toyota Proace, 

w straży Toyota RAV4. Panu Wójtowi dziękuję, bo też tu Pan Wójt wspierał ten zakup. Również do  

Domu Dziecka samochód do przewożenia dzieci i młodzieży. Uważam, że zakupów inwestycyjnych 

było bardzo dużo. Także ja tyle tytułem uzupełnienia. Dziękuję bardzo. Jeżeli byłyby jakieś pytania 

czy do Pana Dyrektora, czy do nas to proszę. 
 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – Wracając do tej drogi, o której Pan wspomniał, od Wisznic-

kiej przez Wohyń, przez Przegaliny i wyjście do Lubelskiej, tam mamy zrobione, jak ja pamiętam 
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ze 2 kilometry tej schetynówki, czyli uważam, że będzie to wyłączone z budowy tego odcinka, jeżeli 

by doszło do tej budowy. Bo mam nadzieję, że dojdzie, bo skoro tak Pan Starosta pięknie powiedział. 

Część podlega pod gminę Wohyń, do zakrętu, a druga część podlega pod gminę Komarówkę. Jeżeli 

doszłoby do budowy drogi, to byłoby 100% finansowania? 
 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Już tłumaczę. Nie zgłaszamy całego 18 ki-

lometrowego odcinka. Rozważamy zgłoszenie, żebyśmy się dobrze rozumieli, bo ja nie jestem tutaj 

uzurpatorem, tylko jestem jednym z członków Zarządu. Starostą, co prawda, ale jest nas pięciu i my 

jak jedna pięść działamy. Jeżeli jest zgoda, to to taką decyzję podejmujemy, że chcemy z tych 18 

km. zgłosić 10 km. czyli 4 km. na terenie Gminy Wohyń Ossowa od drogi nr 63, te 4 najgorsze, bo 

zgadzam się z Panem, że dalej jest już dużo lepiej i około 6 km. od Kolembród. W tym momencie 

daje 10 km. Dlaczego tyle razem 10, a nie 15 czy 12 czy 18? Dlatego, że ja muszę liczyć, a mam 

informację, na ile powiat może liczyć z tego rozdania. Więc powiat tak średnio na okolice 15 milio-

nów, jak się załapie, jak byłoby 18, to byłbym pijany ze szczęścia. I teraz muszę te trzy inwestycje 

dograć. Ja wiem, że mówią Starosta asfaltowy, ale ja też odpowiadam za inne dziedziny. Między 

innymi w Specjalnym Ośrodku Szkolno Wychowawczym, może Państwo macie tam kogoś z krew-

nych? Oni od lat czekają na remont, modernizacje budynku przedszkola. Mamy projekt, mamy 

zgodę konserwatora, mamy zezwolenie na budowę, mamy wszystko przygotowane i to jest inwe-

stycja, która się mieści w 5 milionach złotych. Jeżeli Zarząd Powiatu taką wole wyrazi, to w tych 

trzech inwestycjach byłoby przedszkole i te dwie inwestycje drogowe. Jedna na terenie gminy Ko-

marówka, druga na terenie gminy Wohyń. Moim marzeniem jest po pierwsze, żeby z Funduszu Dróg 

w ogóle z projektów, każda gmina w tej kadencji miała minimum dwa projekty i żeby w Nowym 

Ładzie nie było gminy, która nic nie skorzysta. Czyli na razie w Nowym Ładzie skorzystał Zespół 

Szkół Ponadpodstawowych na warsztaty i skorzystał Szpital. Teraz jakby się udało, to o czym mó-

wię, to by skorzystał Specjalny Ośrodek, skorzystała gmina Wohyń i gmina Komarówka. A wiecie 

Państwo mamy jeszcze parę gmin poza tym i do końca kadencji chciałbym tak robić, żeby kolejne 

gminy z Nowego Ładu po prostu ich projekty zgłaszać. Czyli tutaj, odpowiadając Panu, na temat 

tego zrobionego, dwukilometrowego odcinka drogi, nie będziemy nieekonomiczni. Jeżeli gdzieś jest 

dobra droga, to Starosta tam nie ładuje pieniędzy. Może się okazać, że na przykład przy zwartej 

zabudowie można w przyszłości chodnik zrobić. Chociaż kto mnie zna, to wie doskonale, że uwa-

żam, że poszerzenie bitumiczne jest rozwiązaniem, które daje szanse na przykład rowerzystom. 

Chodnik zwykły pomija rowerzystę. Czy ktoś z Państwa dostał mandat za jazdę rowerem po chod-

niku? Ja na szczęście jeszcze nie dostałem, ale też z duszą na ramieniu na drodze krajowej po prostu 

boję się jeździć, jest niebezpiecznie w Ulanie. Dlatego uważam, że dobrze zrobiona droga powia-

towa to powinna mieć poszerzenie bitumiczne dla rowerzystów i jeżeli jest zwarta zabudowa, to 

powinna mieć chodnik dla pieszych. Jeżeli tak będzie robione, to będzie wszystko okey. W projekcie 

na Żeliznie, tu Pan Dyrektor na pewno potwierdzi, mamy tę drogę z poszerzeniem bitumicznym. 

Czyli  droga szerokości takiej jak na przykład Zbulitowska czy Czemiernicka, Płudziańska czy na 

Paszki. Dobrze myślę Panie Dyrektorze? 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Radzyniu Podlaskim Pan Mirosław Kułak - W sumie 

siedem i pół metra. Półtora metra oddzielone jest oddzielone linią, tam mogą się poruszać piesi czy 

rowerzyści i sześć metrów jezdni. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Mam jeszcze jedno pytanie. Jakie kryteria 

były brane po uwagę przy składaniu wniosku, na te drogi do Polskiego Ładu? Co decydowało?   

 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Ale chodzi o 1 czy o 2? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Bez różnicy, może być nawet drugi. Co 

decydowało, które były drogi brane pod uwagę? Decydowali mieszkańcy, ilość, czy co decydowało? 
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Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Mieszkańcy wybrali, Pani Przewodnicząca, 

władze Powiatu po to, żeby… 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie, nie chodzi mi o to. Tylko, po prostu, 

jeżeli jest droga prawda, to która była potrzebniejsza. Czy wybierana według jakichś zasad, czy 

ilości mieszkańców mieszkających przy drodze, co było brane pod uwagę przy składaniu? 

 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Tak właśnie, też patrzymy do szuflady, do 

czego jesteśmy przygotowani na już, a do czego nie mam, na przykład, dokumentacji. Bo chce po-

wiedzieć, że na początku kadencji, jak ruszył Fundusz Dróg w szufladzie były dwa projekty, wiecie 

Państwo, po moim poprzedniku. To był projekt, pamiętam, jak dzisiaj właśnie Żelizna Kolembrody 

i projekt Czemierniki i były dwa wyjścia a miesiąc do złożenia. Jakie dwa wyjścia? Albo rezygno-

wać z naboru, albo zgłaszać to, co się ma. Dzisiaj już jesteśmy w trochę lepszej sytuacji, bo staramy 

się robić kolejne dokumentacje po to, żeby mieć możliwość wyboru. Natomiast wiem jakie drugie 

dno Pani pytania. Jeżeli Pani odważnie powie. Pani Przewodnicząca, ja jestem człowiekiem szcze-

rym i lubię szczerość od drugiej osoby, która mnie pyta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Jeszcze jedno pytania tylko, bo miałam 

taką informację, że załóżmy, wiadomo, chodzi mi o dokończenie drogi Przegaliny. Czy była złożona 

w pierwszym etapie do Polskiego Ładu? 

 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Tak była zgłoszona, w ramach całego od-

cinka Kolembrody, Żelizna, Przegaliny, Żulinki czy Żulinki przed Przegalinami aż do Ossowy. Pan 

Dyrektor może potwierdzić. Nie dostaliśmy, bo tak jak mówię była wartość szacunkowa na 28, ża-

den powiat nie dostał takich pieniędzy. Największe kwoty, jakie były przyznane to były 18 milionów 

i dlatego nie dostaliśmy i dlatego teraz dzielimy kawałkami. Uznajemy, że po prostu ten odcinek od 

Kolembród na terenie Gminy Komarówka zaczniemy i z drugiej strony w Gminie Wohyń od Os-

sowy. Zostanie nam 8 km w środku, które jak tu Pan Radny słusznie powiedział, niecałe 8 jest do 

zrobienia. Czyli praktycznie można tę resztę załatwić w pierwszym rozdaniu czy z Funduszu Dróg, 

czy w Nowym Ładzie. I ja wierzę, Pani Przewodnicząca, że przy dobrej współpracy jest to możliwe. 

Przegaliny oglądałem i potwierdzam, że są do zrobienia niezależnie od tego, czy tam mieszka Prze-

wodnicząca, czy nie mieszka. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Nie chodzi o to, czy ja mieszkam. Akurat 

ja mieszkam daleko od szosy. A jakoś mi niewiele zostało, jakoś mam mniejszą wiarę. Dobrze. Czy 

ktoś z Państwa ma jakieś pytania jeszcze? 

 

Wójt Gminy – Ja, może nie w formie pytania, ale Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo, ja również ze swojej strony w imieniu całego Samorządu gminy Komarówka Podlaska 

bardzo serdecznie, już tak krótko Panu Staroście się spieszy na następną sesję, ale bardzo serdecznie 

chciałbym podziękować i za te dobre, ciepłe słowa wypowiedziane i pod moim adresem i pod adre-

sem naszego Samorządu, a także, a nawet jeszcze bardziej niż za te słowa, to dziękuję za tą co-

dzienną pracę, jaką Pan Starosta wykonuje na rzecz całego powiatu. Dlatego, że ten powiat widzi 

jako cały, że nie zawęża się do końca własnego nosa, czyli albo do Gminy Ulan, albo ewentualnie 

miasta, które jest siedzibą powiatu, czyli miasta Radzyń. Dlatego, że włącz się nie tylko w te inicja-

tywy, które są zadaniem powiatu, ale także popiera i ewidentnie wspiera każdą inicjatywę, która jest 

potrzebą w danym samorządzie. Te działania, one są widoczne. Trudno dzisiaj je wymienić wszyst-

kie, tak enumeratywnie. Pan Starosta zaznaczył od tych największych zadań inwestycyjnych, czyli 

zadań drogowych, ale poprzez te mniejsze zadania, chociażby uruchomienie kursu autobusowego. 

My byliśmy jako jedyna Gmina, która nie miała żadnego połączenia z Powiatem i długo, bardzo 

długo spotykaliśmy się z pewnym sufitem. Po prostu nie dało się tego uruchomić. Dzisiaj na skutek 

tych wspólnych dobrych działań jest kurs i jeszcze uruchamiamy drugi kurs na tej linii, żeby tak jak 
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Pan Starosta mówił, ta komunikacja była łatwiejsza. Ten przykład pokazuje, że jeżeli jest determi-

nacja, jeżeli jest wizja Powiatu, jeżeli jest troska o mieszkańca powiatu to wiele rzeczy można. Jeżeli 

my współpracujemy na zasadzie otwartości, życzliwości, tych otwartych drzwi, tych odebranych 

telefonów, to ten efekt się przekłada dla mieszkańca tego Powiatu i nie tylko, też dla tych ludzi, 

którzy tutaj przyjeżdżają, oglądają to i mogą zobaczyć, że można, w pewnej zgodzie, w porozumie-

niu. Oczywiście, my możemy się różnić, tak jak tutaj ta chwilowa dyskusja, który odcinek jest prio-

rytetowy czy od strony Kolembród, czy od strony Przegalin. I ten, i ten jest potrzebny, ale nie stać 

nas na to, żeby robić te odcinki jednocześnie. My to w Samorządzie gminy Komarówka wiemy, bo 

my bardzo często musimy inwestycje, albo dzielić, albo je w pewnej hierarchii czasowej układać. 

Tak jak, chociażby wodociągi my jeszcze gonimy wodociągi. Gdyby nie pierwszej edycja Polskiego 

Ładu te wodociągi pewnie jeszcze dwie kadencje byłyby realizowane. I też mieszkańcy Żelizny, 

mieszkańcy Kolembród czekali, spokojnie czekali, tu gdzie woda już w innych miejscowościach 

płynie. Tak samo ze zrozumieniem podchodzimy do tej pewnej hierarchii czasowej realizacji inwe-

stycji. Mamy też w plany drogowe związane z tymi wspólnymi inwestycjami. Dzisiaj będziemy 

uchwalali budżet. Też jest kwota przeznaczona, 550 tysięcy, jako dotacja do Powiatu na wspólne 

zadania. Jeżeli taka kwota znajdzie po drugiej stronie, też będziemy te zadania drogowe wykony-

wali. Za to wszystko bardzo serdecznie dziękuje na ręce Pana Starosty całemu Zarządowi, Przewod-

niczącemu Rady Powiatu, tym Radnym, którzy wspomagają Pana Starostę w tych dobrych działa-

niach. I naprawdę, ja należę do tych Wójtów, którzy już pewien czas pracują i mogę powiedzieć: to 

zaangażowanie, chociażby jak odśnieżanie dróg, jak utrzymanie dróg,  to widać, że zależy, że to nie 

jest tak, że ja jestem od pierwszego do pierwszego, żeby podpisać listę, ewentualnie wziąć wyna-

grodzenie, tylko że te wszystkie sprawy są bardzo ważne i dla Samorządu Powiatu i dla naszego 

samorządu gminnego, który jest na terenie powiatu Radzyńskiego. Co prawda daleko, bo daleko 

jesteśmy, ale jesteśmy w granicach Powiatu. I myślę, że sercem też jesteśmy związani. Za wszystko 

dziękuję, życzę dalszej wytrwałości, dużo siły energii do realizacji tych wszystkich dobrych poczy-

nań. Dziękuję bardzo. 

 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Dziękuję za te ciepłe słowa Panie Wójcie i 

one mi dają baterie do dalszej pracy. Jeżeli Państwo pozwolicie, to Starosta po prostu ewakuuje się 

z prostego powodu. Przez trzy dni mamy zaplanowany udział w sesjach wszystkich samorządów. 

Już byliśmy w samorządzie gminy Radzyń, teraz jedziemy do miasta Radzynia, później do Czemier-

nik, później po południu do mojej rodzinnej Gminy. Także, po prostu, nie dysponuję więcej czasem. 

A Panią Przewodniczącą serdecznie zapraszam do siebie na kawę, to ja precyzyjnie odpowiem na 

zadawane pytania. Bo Pani Przewodnicząca musi wiedzieć też, że tak powiem. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przewodniczący jest także Radnym swojej 

wsi. 

 

Starosta Radzyńskie Pan Szczepan Niebrzegowski – Tak, to zapraszam nawet może i Sołtys przy-

jechać, żebyście Państwo zrozumieli, dlaczego tak, a nie inaczej. Bo, naprawdę, ja ani tam na dziew-

czyny nie jeździłem, może ze dwa razy w życiu byłem, ale po prostu chodzi mi o to, że Starosta ma 

być skuteczny. Co z tego, że ja zgłoszę gdzieś tam, jak nie będę miał, tam wyżej nad sobą, że tak 

powiem życzliwych dusz, które mnie wesprą, to mogą być nieskuteczny, a ja lubię być skuteczny 

Pani Przewodnicząca i do Przegalin wrócimy. Dziękuję bardzo i zapraszam. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ja również dziękuję wszystko za przyby-

cie, zapraszamy częściej. 

 

Przerwa w obradach Sesji Rady Gminy: 1001- 1030. 

Ad. 3. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym. 
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Ad. 3.1 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji doko-

nano otwarcia ofert na modernizację gminnej oczyszczalni ścieków w Komarówce Podlaskiej. 

Wpłynęła jedna oferta na kwotę 799 tys. zł, mamy zaplanowanych 550 tys. zł. Jednak chcemy to 

wykonać i myślę, że będzie to dziś zabezpieczone w budżecie, aby wybrać oferenta i w następnym 

roku remont wykonać. Z tej racji, że jest to element dużego projektu – rozbudowy sieci wodocią-

gowej i przydomowych oczyszczalni ścieków. A było już 5 czy 6 z przetargów, do których nikt się 

nie zgłosił. 

Został ogłoszony kolejny przetarg na remont budynku GCK. Otwarcie ofert 3 stycznia. Tu już też 

kilka postępowań przetargowych było. 

Odbyło się otwarcie ofert na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. Oferta jest badana, 

zanim ja wybierzemy. Są wątpliwości, czy jest zgodna z naszą specyfikacją. 

Zakupiono sprzęt za 100 tys. zł z PFRON-u. Sprzęt znajduje się w jednostkach, do których był 

przeznaczony. To zmywarki, urządzenia do mycia i dezynfekcji. 

Gmina otrzymała dofinansowanie w ramach Laboratoriów przyszłości, zakup sprzętu informa-

tycznego do Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej. 60% wydatków w tym roku a 40% 

w 2023 roku. 

Została sprzedana zabudowania działka w Przegalinach Dużych za 25 tys. zł plus wycena, czyli 

26 260 zł. Dziś podpiszemy akt notarialny. 

Jest ogłoszone postępowanie przetargowe na zakup wyposażenia do Izby Pamięci, która będzie 

w Organistówce i do GCK.  Otwarcie ofert 5 stycznia. 

Otrzymaliśmy dofinansowanie na zbiórkę folii rolniczych, planowana zbiórka maj- czerwiec 

2022 r. będziemy o tym przypominać, bliżej tego terminu. 

Prowadziłem bieżące sprawy, brałem udział w pracach komisji. Dziękuję. 

 

Ad. 3.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Podpisywałam uchwały i zaproszenia , 

pełniłam dyżury, uczestniczyłam w posiedzeniu komisji budżetowej, rewizyjnej oraz w komisji po-

łączonej. Dziękuję. 

4. Podjęcie uchwał. 

 

Ad. 4.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu przedstawienie 

opinii RIO o projekcie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2025 i podjęcie uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Lublinie w sprawie wieloletniej prognozy finansowej przedstawionej przez Gminę Komarówka Pod-

laska.   

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania odnośnie Pro-

gnozy? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 
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Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2025. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa PRZECIW 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie Wie-

loletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2025 została przyjęta większością głosów przy jednym 

głosie przeciw. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 4.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu uchwalenia bu-

dżetu gminy na rok 2022. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Budżet po stronie docho-

dów mamy określony na kwotę 27 321 724 zł, po stronie wydatków 28 123152 zł, deficyt 801 428 

zł. Deficyt będzie pokryty ze środków, które zostaną na rachunku bieżącym tego roku. Uchwalając 

budżet, nie planujemy zaciągania kredytów. Ten rok tez kończymy bez kredytu. Planowa spłata 

kredytu to 684 tys. zł. Wyodrębnione są dwie rezerwy: ogólna 90 tys. zł i celowa na zarządzanie 

kryzysowe 55 tys, zł. 

Z budżetu Gminy mamy udzielane dotacje dla instytucji niezaliczanych do sektora finansów pu-

blicznych: mała szkoła Niepubliczna Szkoła Podstawowa w Walinnie, Klub Sportowy AZ-BUD 

Komarówka – 50 tys. zł, Stowarzyszenie Nadzieja i Przyszłość 14 tys. zł. 

Dotacje dla jednostek publicznych: do powiatu radzyńskiego – 550 tys. zł (przeznaczona na reali-

zację wspólnych zadań drogowych w układzie 50% na 50%), Związek Gmin Lubelszczyzny, Mię-

dzygminny Związek Komunalny w Parczewie, na utrzymanie Warsztatów Terapii Zajęciowej w 

Kolembrodach – 71 tys. zł. Dotacje dla jednostek kultury: Biblioteka Publiczna i Gminne Centrum 

Kultury. W GCK jest więcej pieniędzy, bo w 2022 roku organizujemy dożynki powiatowe. 

Inwestycje ujęte w tym planie finansowym to: 

• Budowa sieci wodociągowej w Przegalinach Dużych i Brzezinach dofinansowana z Pro-

gramu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Jest wykonywana dokumentacja i jest wykonawca. 

• Dokończenie budowy sieci wodociągowej w Przegalinach Dużych, Przegalinach Małych, 

Brzezinach, Żeliźnie i częściowo w Kolembrodach z pierwszego naboru Polskiego Ładu, 

projekt na prawie 7,5 mln. zł. Tu jesteśmy przed postępowaniem przetargowym, jest wyko-

nywany program funkcjonalno użytkowy. Będzie to realizowane w systemie: zaprojektuj i 

wybuduj. 

• Budowa przydomowych oczyszczali ścieków w Przegalinach Dużych i Żulinkach, jeżeli wy-

łonimy wykonawcę, jeśli nie to kolejny przetarg nas czeka. Środki są zabezpieczone. 

• Wykonanie dokumentacji na przebudowę drogi wojewódzkiej 813. Myślimy, że jeśli wyko-

namy dokumentację, to Zarząd Dróg Wojewódzkich wykona kolejny odcinek tej drogi. 

• Budowa parkingu przy Ośrodku Zdrowia w Komarówce Podlaskiej. Zaplanowaliśmy 50 tys. 

zł, chcemy wykorzystać kostkę z chodnika przy ul. Wojska Polskiego. 

• Dokończenie budowy budynku Remizy OSP w Wólce Komarowskiej, zabezpieczono kwotę 

100 tys. zł. Budowa przy dużym wysiłku mieszkańców i strażaków. 

• Modernizacja Gminnej Oczyszczalni Ścieków, jeśli dziś na sesji dołożymy pieniądze, to wy-

bierzemy oferenta i przystąpimy do realizacji tego zadania. 

• Dokończenie projektu Efektywne Wykorzystanie Dziedzictwa Kulturowego, czyli został re-

mont budynku GCK i wyposażenie Organistówki i GCK. Kwota niebagatelna, bo 9 783 tys. 

zł na tę inwestycję. 

To jest bardzo duży budżet pod kątem inwestycji. Pewnie w trakcie roku znajda się jeszcze inne 

inwestycje. Mówię tu o drugim naborze w ramach Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład.  

Tu chcemy złożyć duży projekt na remonty asfaltowych dróg gminnych, tam, gdzie te asfalt został 

zdegradowany, gdzie jest konieczność wymiany przepustów, uzupełnienia poboczy. Drugi wniosek 

to remont naszej bazy oświatowej w Komarówce Podlaskiej. Jeśli uzyskamy pieniądze, będziemy 

to wprowadzali w trakcie roku budżetowego. W tym budżecie znalazły się pieniądze na zabezpie-

czenie funkcjonowania wszystkich jednostek dotychczas funkcjonujących w naszej Gminie. Jest 
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dotacja na instytucje kultury: Biblioteka Publiczna, GCK. Są przewidziane środki na Ośrodek Po-

mocy Społecznej, Liceum Ogólnokształcące, Przedszkole Samorządowe, Szkołę Podstawową, 

Warsztat Terapii Zajęciowej i Urząd Gminy. 

Nie wiem, czy to nie jest pierwszy budżet bez kredytu, więc jest bardzo zrównoważony i powoduje, 

że wszystkie zadania będziemy mogli bezpiecznie wykonywać. Myślę, że ten budżet jest na tyle 

skonstruowany, że zabezpieczone będą poszczególne spektra życia społecznego. Zarówno potrzeby 

inwestycyjne, jak i kulturalne i oświatowe. 

Ad, 4.2.1 Odczytanie opinii RIO i komisji stałych Rady Gminy Komarówka Podlaska 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Lublinie z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie zaopiniowania przedłożonego przez Wójta Gminy 

Komarówka Podlaska projektu uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią załączniki do protokołu. 

Ad. 4.2.2. Dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Chciałbym zapytać, czy w tym budżecie było brane pod uwagę 

istnienie Liceum? Czy jakaś inna forma, aby nie obciążać Gminy? 

Drugie pytanie, czy w budżecie są pieniądze na kostkę w Walinnie? 

 

Wójt Gminy – Mamy zabezpieczone środki na utrzymanie naszego Liceum Ogólnokształcącego, 

to przeszło 2 miliony złotych. Tak jak na Komisji i z Panią Skarbnik rozmawialiśmy, ponad sub-

wencję dokładamy przeszło 1 milion. Jest to bardzo kosztowne zadanie dla naszego samorządu, ale 

obecnie jest to zabezpieczone na cały rok budżetowy, żeby ta cała szkoła ze stołówką i Szkoła Za-

wodowa Branżowa I stopnia. Na razie nie mamy jeszcze wypracowanej koncepcji czy cokolwiek w 

tym obszarze zmieniać, czy tę szkołę przekształcać. Ja prowadzę bardzo oszczędną politykę w sto-

sunku do tej szkoły. I etatowa i chcemy ciąć koszty i oszczędzać. Jednak wiadomo, że w oświacie 

gros wydatków to wynagrodzenia nauczycieli i obsługi. Wszystkie inne to stosunkowo niewielki 

koszt. Natomiast kwestia kostki w Walinnie to bezpośrednio nie ma tego zapisanego. Jeżeli jednak 

dojdziemy do przekonania, że chcemy tę kostkę ułożyć z budżetu Gminy, to znajdziemy te pieniądze 

i przegłosujemy tę zmianę budżetową. Cały czas myślałam, że może uda to się zrobić czynem spo-

łecznym, pracą mieszkańców przy tej Kaplicy. Jak widać, idzie to opornie i tak stoi ta kostka. Ale, 

to jest też kwestia, czy chcemy ten parking kontynuować? Bo pierwsza część od drogi została wy-

konana z budżetu Gminy, jako parking publiczny. Czy chcemy dalej tym trybem iść i to kontynuo-

wać jako parking publiczny, czy, że tak powiem, zrobimy zebranie wiejskie i próbujemy namawiać 

mieszkańców do jakiegoś zaangażowania, bo to tak miało być. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Panie Wójcie czy w ogóle idea Liceum jest brana pod uwagę w 

przyszłości, bo mówię, zawsze można przystąpić do czegoś, ale to jest no naprawdę olbrzymi wy-

datek. Tym bardziej, że, no nie wiem, czy 50% uczniów jest z naszej gminy? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przepraszam, ja tu przygotowałam, z na-

szej gminy w Liceum Ogólnokształcącym jest 76 uczniów, a pozostałych 22 to jest spoza terenu 

gminy. 

 

Radny Pan Zbigniew Wiszniewski – A propos tego Liceum i Szkoły, wszyscy chyba rozumiemy, 

że się nie da jej zamknąć już dziś, bo to trzeba, żeby roczniki zeszły, to musi systematycznie scho-

dzić. Uważam, że jeżeli przyszły rok nabór nie będzie co najmniej 2 klasy i klasa szkoły branżowej, 

na co wszyscy Radni wyrazili zgodę, to ona w ogóle racji bytu nie ma. Pewnie samoczynnie jak 

każda inna szkoła, która była w Brzozowym Kącie, w Derewicznie, w Kolembrodach. ona się za-

mknie. Nie jestem przeciwny, żeby likwidować tę szkołę, bo naprawdę to było Liceum, gdzie dużo 

ludzi na wysokich stanowiskach są i pracują i kończyli liceum. 



20 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Myślę, że to jest dyskusja już na komisji 

oświatowej. Czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi do budżetu? Proszę Panie Sołtysie. 

 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk– Panie Wójcie, Wysoka Rado, ja mam takie 

pytanie odnośnie dalszych inwestycji tych lamp. Tam pięknie są zrobione, mieszkańcy chwalą, ale 

była kiedyś mowa, że etapami będzie robione i moje pytanie wiąże się z tym, czy dalsze będzie to 

robione tam do końca jeszcze parę lamp założyć, żeby to już zamknąć ten temat, żeby już więcej nie 

było poruszane. Dziękuję bardzo. 

 

Wójt Gminy – W projekcie tego budżetu, na tę chwilę, na dzisiaj, nie ma zaplanowanej takiej in-

westycji, co nie znaczy, że w trakcie roku, jak będzie wykonywany budżet, nie pojawi się taka in-

westycja. Jak dobrze państwo wiecie, ten budżet traktujemy elastycznie. Jest to plan finansowy. 

W razie pojawienia się możliwości pozyskania pieniędzy, albo jakiś wolnych środków, oszczędności 

z przetargów taką inwestycję możemy zawsze wstawić. To, że tego nie ma na chwilę obecną w 

planie budżetowym, to nie znaczy, że to już na amen jest przekreślona realizacja w roku 2022. Mam 

takie, że tak powiem punkty oświetleniowe, które trzeba dokończyć. Tam też mieszkańcy się dener-

wują trochę, ja wiem, bo do mnie też dzwonią. To ulica Polna, ten kawałek nam bardzo brakuje, też 

dużo jest zapytań, kiedy to będzie. Ulica Krótka dojazdowa do gminy też kawałeczek nie ma oświe-

tlania. Są to takie punkty, o które mieszkańcy pytają. Myślę, że to się doczeka realizacji, tylko tak 

trudno wszystko, że tak powiem, włożyć już na dzisiaj, bo nie wiemy, jak będą te duże przetargi 

wychodziły. Te, na które mamy już te pieniądze, choćby ten duży wodociągowy. Trudno powiedzieć 

jak wzrost cen i usług i materiałów wpłynie na nasz szacunek zamówienia, na te 7, 5 miliona, bo 

gdy tutaj będzie trzeba więcej dołożyć, to też trzeba będzie gdzieś te pieniądze znaleźć. Kwestia też, 

ile jeszcze będziemy dokładali do Powiatu, czy już w tym roku, czy w następnym roku, do tej inwe-

stycji z udziałem Polskiego Ładu. Nie mówię o tych 550, tylko do tej programowej. To wszystko 

jest na chwilę obecną trudne do utrafienia, ale myślimy, bo ja przecież z mieszkańcami też rozma-

wiam, to nie odkładam tego aż tak bardzo daleko w czasie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję czy ktoś jeszcze ma jakieś pyta-

nie, nie ma pytań? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 4.2.3.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2022. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

. 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2022. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2022. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie uchwa-

lenia budżetu gminy na rok 2022 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska. Jak wszyscy wiedza 

uchwalenie tego wynagrodzenia jest związane z ustawą, jaka weszła w życie na początku listopada. 

Sejm podjął taką uchwałę o podwyżkach dla wójtów, burmistrzów, starostów, wicestarostów i urzęd-

nikom samorządowym z powołania, więc jest taka konieczność ustalenia tego wynagrodzenia, po-

nieważ Wójt nie mieścił się w tych widełkach, jakie są teraz. I musimy podjąć taką uchwałę, ponie-

waż gdybyśmy nie podjęli, nakazano by tę uchwałę podjąć. Uchwałę Państwo otrzymali. Czy mają 

Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 
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13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska została przyjęta większością głosów przy 

jednym wstrzymującym się. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka 

Podlaska. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Zmiana diet radnych wynika z przepisów 

prawa, a mianowicie Ustawy z 17 września 2021 roku o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw, która weszła od 1 

listopada. Ta ustawa wprowadziła zmianę, między innymi, w art. 25 ust.6 Ustawy o samorządzie 

gminnym, gdzie zostały podniesione diety radnych z półtora krotności kwoty bazowej do dwa i 

cztery dziesiąte krotności określonej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze sta-

nowiska państwowe. Zmianie uległo również Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 27 paździer-

nika 2021 w sprawie maksymalnej wysokości diet przysługującym radnemu gminy, zgodnie z któ-

rym radnemu przysługują w ciągu miesiąca diety w wysokości 50% maksymalnej wysokości diety. 

I to jest w gminach poniżej 15 tys. mieszkańców. Stąd maksymalna wysokość diety radnego nie 

może przekroczyć 2147,30 zł miesięcznie. Zryczałtowana dieta Przewodniczącego została ustalona 

tak jak w projekcie uchwały przedstawionej Państwu 2 tys. zł, natomiast Wiceprzewodniczącemu 

300 zł w zależności od liczby posiedzeń. Czyli za każde posiedzenie, z wyłączeniem posiedzeń, 

które będą się odbywały w jednym dniu. Wtedy przysługuje jedna dieta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i Wi-

ceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady 

Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 84.62 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska została 

przyjęta większością głosów przy jednym głosie wstrzymującym się i jednych glosie przeciw. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.5 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych Radnym 

Gminy Komarówka Podlaska. 
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Sekretarz Gminy – Szanowni Państwo, w ślad za poprzednimi uchwałami mamy kolejną, odnośnie 

ustalenia diety radnym. Zmieniająca, ponieważ tamta uchwała, poza ustaleniem wysokości diet za-

wiera również zasady zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Rady Gminy, czego w tym za-

kresie nie zmieniamy. Zmieniamy tylko wysokość diety, która została ustalona na kwotę 300 zło-

tych. Ta kwota przysługuje tak, jak to funkcjonowało wcześniej, od posiedzenia. Jeżeli w jednym 

dniu będą dwa posiedzenia, wówczas przysługuje jedna dieta. I nie może przekroczyć 50% diety, 

czyli 2147,30 zł miesięcznie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Gminy Komarówka Podlaska. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 84.62 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 2 15.38 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 
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7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian PRZECIW 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Gminy Komarówka Podlaska została 

przyjęta większością głosów przy dwóch głosach przeciwnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub posiedzeniu komisji. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Kolejna uchwała, tak jak w poprzednich 

i tu należałoby tę stawkę zmienić. Otrzymaliście Państwo projekt uchwały ustalająca nową stawkę 

diety sołtysom za udział w posiedzeniu sesji lub komisji Rady Gminy. Ustalono kwotę 200 złotych 

od posiedzenia. Jeżeli w jednym dniu będą dwa posiedzenia, wówczas przysługuje jedna dieta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w sesji 

Rady Gminy lub posiedzeniu komisji. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub 

posiedzeniu komisji. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie usta-

lenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub posiedzeniu komisji została przyjęta więk-

szością głosów przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.7 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholo-

wych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Podstawą działań dla gminy Komarówka 

Podlaska w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii sta-

nowi Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdzia-
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łania Narkomanii. Program został połączony, bo takie są teraz zalecenia Państwowej Agencji  Roz-

wiązywania Problemów Alkoholowych. Pod obrady został przedstawiony połączony program, po-

nieważ te zadania się często pokrywają. Jest to program uchwalany na podstawie ustawy o wycho-

waniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii. 

Zawiera cele, obszary, zadania oraz działania w zakresie przeciwdziałania problemom alkoholowym 

i używania substancji psychoaktywnych. Zadania określone w programie adresowane są do wszyst-

kich mieszkańców gminy Komarówka Podlaska, w szczególności do osób z problemem alkoholo-

wym i narkotykowym oraz ich rodzin. Dużo działań opiera się na profilaktyce. Kładziemy nacisk na 

zadanie, które uczą mówić nie. Na realizację programu przewidziano kwotę 80 tys. zł w tym 75 tys 

na w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych i 5 tys. na przeciwdziałanie narkomanii. 

Środki pochodzą z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych, ale też z podatku akcyzowego od 

małpek. Te środki tylko i wyłącznie na ten cel możemy przeznaczyć. Podział jest zgodny z potrze-

bami naszego środowiska zewnętrznego. Informacje o programach, jakie chcemy realizować, zbie-

ramy, między innymi, ze szkół. Są też realizowane programy wpisane na listę programów rekomen-

dowanych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profi-

laktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 
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2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie uchwa-

lenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciw-

działania Narkomanii na 2022 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.8 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Odczytała plany pracy Rady Gminy i Sta-

łych Komisji Rady Gminy na 2022 rok. Poinformowała, że jest to plan otwarty i w każdej chwili 

może być zmieniony. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady Gminy 

na 2022 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przy-

jęcia planu pracy Rady Gminy i Stałych Komisji Rady Gminy na 2022 rok została przyjęta jedno-

głośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwał 

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ko-

marówka Podlaska. 
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Ad. 4.9.1. Wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Komarówka Podlaska dz. nr ewid. 663/1 w m. Kolembrody. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Uchwały były przedyskutowane na Ko-

misjach. Czy mają Państwo jeszcze jakieś uwagi? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska dz. nr ewid. 663/1 w m. Kolem-

brody. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska dz. nr ewid. 663/1 w m. Kolembrody. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyra-

żenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska, 

dz. nr ewid. 663/1 w m. Kolembrody została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.9.2. Wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Komarówka Podlaska dz. nr ewid. 1057 w m. Komarówka Podlaska. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Było to również przedyskutowane. Czy 

mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska dz. nr ewid. 1057 w m. Koma-

rówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska dz. nr ewid. 1057 w m. Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data29 grud-

nia 2021 r. 
29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie wyra-

żenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska, 

dz. 1057 w m. Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.10 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Komarówka Podlaska. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani Agnieszka 

Zieniuk – Zgodnie z ustawą o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o charakterze obowiąz-

kowym ustawodawca należy sprawienie pogrzebu, w tym osobom bezdomnym (art. 17 ust. 1 pkt 15 

ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej).  Zgodnie z ustawą o cmentarzach i chowaniu 

zmarłych, gdy prawa do pochówku zrzekają się najbliżsi i żadna inna osoba nie deklaruje woli spra-

wienia pogrzebu, obowiązek sprawienia pogrzebu spoczywa na gminie właściwej ze względu na 

miejsce zgonu. Sprawienie pogrzebu odbywa się w sposób ustalony przez gminę i zgodny z wyzna-

niem zmarłego. Uchwała określa jakie czynności wykonuje się, realizując to zadanie (tj. załatwienie 
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wszelkich formalności i sprawienie pochówku). Sprawienie pogrzebu zleca się wyspecjalizowanym 

podmiotom prowadzącym usługi pogrzebowe, określając zakres usług i górną granicę kosztów. 

Kwota sprawienia pogrzebu nie może być wyższa niż aktualna kwota wypłacana przez Zakład Ubez-

pieczeń Społecznych z tytułu zasiłku pogrzebowego tj. 4000 zł. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę 

Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 
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9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zasad 

sprawienia pogrzebu przez Gminę Komarówka Podlaska została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4.11 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo dochody i wydatki ogółem zwiększono o 1 047 654 złote i 

to jest uwzględnione w WPF. Zmian w przedsięwzięciach: Majątkowe – zmniejszono środki na Mon-

taż instalacji solarnych o 350 tys. Dokonano zmiany w przedsięwzięciu Budowa sieci wodociągowej 

Przegaliny Duże i Brzeziny oraz przydomowych oczyszczalni ścieków Przegaliny Duże i Żulinki 

wraz z przebudową oczyszczalni ścieków tzn. Zwiększono łączne, planowane nakłady o kwotę 570 

tys. realizacja tego projektu w latach 2020-2023, limity w roku 2021 zmniejszono o 600 tys. i prze-

niesiono na 2022, zwiększono środki o 1 170 tys. z powodu przesunięcia realizacji projektu i ko-

nieczności dołożenia środków do oczyszczalni ścieków w Komarówce. O tym Pan Wójt mówił, bo 

po przetargu uzyskaliśmy kwotę około 800 tys. W bieżących wprowadziliśmy do przedsięwzięć 

opracowanie Ponadlokalnej Strategii Rozwoju na lata 2021- łączne nakłady 12 300 zł. W 2021 roku 

7380 zł, w 2022 – 4720 zł, ponieważ wykonawca nie był w stanie wykonać jej do końca tego roku. 

Wprowadzono przedsięwzięcie Zakup pomocy dydaktycznych w Szkole Podstawowej, dotyczy to 

Laboratoriów Przyszłości to 92 400 zł. W roku 2021- 55 440 zł w 2022 roku 36 960 zł, ponieważ 

wykonawca nie jest nam w stanie dostarczyć całego towaru, czyli sprzętu elektronicznego do Szkoły 

Podstawowej. Ogólnie w WPF zmniejszono deficyt na kwotę 68 988 zł, wynika to z wprowadzonych 

dochodów, czyli uzyskanej subwencji na kanalizację i wodociągi. Dlatego mogliśmy zmniejszyć 

deficyt. Zmniejszyły się też przychody o kwotę 1 229 000,48 zł. 

Objaśnienie do wieloletniej prognozy finansowej stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej została przyjęta większością głosów przy jednym przeciw. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 4.12 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do punktu podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Szanowni Państwo, wprowadziliśmy subwencję uzupełniającą na wodociągi i 

kanalizację w kwocie 2 514 914 zł, zmniejszyliśmy, po stronie dochodów majątkowych 900 000 

dochody z Unii Europejskiej na realizacje projektu budowa sieci wodociągowej Przegaliny Duże i 

Brzeziny oraz wpłaty mieszkańców 340 tys. ponieważ zostało to przesunięte na 2022 rok. W projek-

cie montaż instalacji solarnych zostały zmniejszone wpłaty mieszkańców o 350 tys. Utworzyliśmy 

rezerwę inwestycyjną, w związku z otrzymanymi środkami na kanalizację, to 645 865 zł. Przedsta-

wiła pozostałe zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, których szczegółowy wykaz znajduje się 

w załączonym do uchwały uzasadnieniu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie Komisji Połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data29 grud-

nia 2021 r. 
29 grudnia 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 

głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł ZA 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 
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4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz nieobecny 

8 Orłowski Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł ZA 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej ZA 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  

zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok została przyjęta większością głosów przy jednym głosie 

wstrzymującym się. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu wolne wnioski 

i informacje. 
 

Sołtys wsi Wólka Komarowska Pan Stanisław Orłowski – Panie Wójcie, Pani Przewodnicząca, 

Wysoka Rado. Kilka informacji na temat naszej budowy. W tej chwili wewnątrz budynku są wyko-

nane instalacje elektryczna, wodociągowa, kanalizacja. Zamontowane są drzwi zewnętrzne i we-

wnętrzne są zakupione, będą montowane po wykonaniu tynków. Jest zakupiona kostka na utwar-

dzenie placu przed remizą, styropian na podłogi. Wszystkie prace zostały wykonane w czynie spo-

łecznym przez druhów strażaków, z wyjątkiem wykopania szamba. Nie jest jeszcze podłączony 

budynek do wodociągu i prądu. Napięcie ze starego budynku spadało poniżej 200, dlatego ko-

nieczne jest oddzielne podłączenie do nowego budynku, bo w projekcie jest ogrzewanie elek-

tryczne. Następnie Pan Stanisław Orłowski złożył wszystkim obecnym życzenia noworoczne. 

 

Radny Pan Błażej Żukowski – W imieniu mieszkańców wsi Brzozowy Kąt podziękował za remont 

drogi w Brzozowym Kącie. Zapytał, czy będą zrobione podjazdy do posesji. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy – Zjazdy nie były planowane, była planowana tylko nawierzchnia asfaltowa i pobocza 

ziemne. Jeżeli jest taka pilna potrzeba, to musimy to znowu zrobić 50 na 50. Zgłosić do Powiatu, 

Powiat to wykona, a my zabezpieczymy połowę środków, które będą kosztem tego zadania. Nie 

wiem, czy to jest naprawdę, aż taka faktyczna potrzeba tego? Czy mieszkańcy sami tego nie utwar-

dzą we własnym zakresie, choćby kruszywem? Czy podchodzić do tego oficjalne, dotacja do Po-

wiatu, skosztorysowanie i wracamy do tematu. Może byśmy to razem zobaczyli. Pani Sołtys tez mi 
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to zgłaszała. Jeśli to ma być dużym problemem, to trzeba do tego podejść i to zrobić. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Jest u nas zjazd z Kolonii Wiski. Tam jest dosyć wysoki wzgórek i 

każdy większy deszcz zmywa kamień i grys na asfalt i tam jest mokro i ten kamień. Ja zapłaciłem 

500 złotych za wywóz gruzu z mojego zjazdu. A tutaj na razie nie ma odważnych. Tutaj trzeba 

utwardzić, bo tu jest problem. 

 

Sołtys wsi Wólka Komarowska Pan Stanisław Orłowski – Skoro Pań Radny Andrzej o tym przy-

pomniał, tam, rzeczywiście jest taka konieczność, bo spływająca woda niszczy ten asfalt i ze 

względu na to ten krótki odcinek należałoby utwardzić. 

 

Wójt Gminy – Tu trzeba będzie uzgodnić z Powiatem warunki tego wjazdu, będziemy z Dyrektorem 

Zarządu i Panem Starostą rozmawiać. 

 

Następnie Wójt Gminy i Przewodnicząca Rady Gminy pogratulowali Sołtysowi wsi Komarówka 

Podlaska Panu Tomaszowi Klimiukowi zdobycia czwartego miejsca w województwie w plebiscycie 

Sołtys Roku oraz pierwszego miejsca w Powiecie i tym samym pierwszego miejsca w Gminie. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad dokonała 

zamknięcia obrad sesji, dziękując wszystkim za udział. Złożyła życzenia noworoczne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Przewodniczący Rady 

Gminy Komarówka Podlaska 

/-/ 

Joanna Krupska 

/dokument podpisany elektronicznie/ 

 

 

 

                     Protokolant            

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk             

 

 

 Protokół sporządzono dnia 31 stycznia 2022 roku. 
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WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 29 grudnia 2021 r. 

Uchwała Nr XXVI/209/2021 w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXVI/210/2021 w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

Uchwała Nr XXVI/211/2021 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXVI/212/2021 w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu 
Rady Gminy Komarówka Podlaska; 

Uchwała Nr XXVI/213/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 
kosztów podróży służbowych radnym Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXVI/214/2021 w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub po-
siedzeniu komisji. 

Uchwała Nr XXVI/215/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

Uchwała Nr XXVI/216/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji  na 2022 
rok. 

Uchwała Nr XXVI/217/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowią-
cej własność Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXVI/218/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowią-
cej własność Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXVI/219/2021 w sprawie zasad sprawienia pogrzebu przez Gminę Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXVI/220/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwała Nr XXVI/221/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
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